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Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 

p/a  Gemeente Assen 

Noordersingel 33 

9401 JW  ASSEN 

 

assenclientenraad@gmail.com 

www.rcp-assen.nl  

 

 

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen 
Plaats:  Gemeentehuis, zaal 2 

Datum: Woensdag 24 mei 2023 

Aanwezig RCPA: Ada Gorter, Aaftien Schlundt Bodien, Joke Hak, Jeanette Kleene, Menno 

Molenaar, Franklin Karst, Elma van Lienen, Roelien Ensing, René Hedemann 

Gasten: Rob Kah (directeur Vaart Welzijn) en Erik Ordelman (teamcoach Vaart 

Welzijn) 

Afwezig mk:  

Notuliste:  Monique Loppersum 

 
 

Nr. Omschrijving Actie 
1. Opening en vaststelling agenda 

Ada opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ook de heren Kah en 

Ordelman worden van harte welkom geheten. Tijdens de vergadering heeft er een 

kort voorstelrondje plaatsgevonden.  

 

 

2. 19.00 uur Kennismaking met de heren Rob Kah en Erik Ordelman 

Gespreksonderwerp: Uitkomsten narratief onderzoek Rekenkamercommissie Jong 

in Assen. 

 

Algemene informatie Vaart Welzijn: 

Er is een jaarrapportage van Vaart Welzijn en Rob Kah vraagt of deze door de raad is 

ontvangen. Dit is niet het geval, Hij zal deze alsnog doorsturen. Vaart Welzijn heeft 

ongeveer 80 medewerkers en bijna 300 vrijwilligers. Ook zijn er drie buurtteams die 

elk drie wijken bedienen, hierbij horen ook de buitendorpen.  Daarnaast is er een 

team voor het voortgezet onderwijs en een team informele ondersteuning. Vaart 

Welzijn komt veel terug in documenten van de gemeente. De organisatie wordt voor 

veel zaken gevraagd om een oplossing te bieden. Ook hebben ze een verbinding met 

Mijn buurt Assen. Het ultieme doel is dat de inwoners zichzelf zo veel mogelijk 

kunnen redden. Dit echter wel met de wetenschap dat dit niet altijd lukt.  

Indien gekeken wordt naar het collegeprogramma dan is er nadrukkelijk gezegd dat 

de gemeente wijkgericht wil werken. Ook wil men meer in het voorliggend veld 

beschikbaar zijn zonder dat er een indicatie nodig is. Er is al een beweging in gang 

gezet om meer ondersteuning te kunnen bieden zonder indicatie. Ondersteuning die 

geboden wordt is voor een deel individueel, maar ook wordt er steeds meer gekeken 

naar een groepsgerichte aanpak, denk hierbij aan trainingen op het gebied van 

weerbaarheid of social media etc.  

De RCPA vraagt zich af wat de wijkgerichte aanpak inhoudt. Leden weten dat die er 

is, maar ze zien er niet veel van. Wijkgericht houdt in dat in de directe leefomgeving 

van de inwoners activiteiten worden georganiseerd. Gemeente en Vaart Welzijn 

kijken ook naar de trend en ontwikkelingen die gaande zijn in de wijk. Het 

uitgangspunt is om zo dicht mogelijk bij de bewoners te zijn.   

Het klantenaantal bij Vaart Welzijn stijgt flink. Geld, mentaal welbevinden en 
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huiselijke relatie zijn de drie grootste onderwerpen waarvoor Vaart Welzijn zich 

inzet. 

 

Jeugd: 

Voor wat betreft de bekendheid geeft Vaart Welzijn aan dat ze een dienstverlening 

bieden waar als je er niet naar op zoek bent die ook niet vindt. Dit maakt dat je voor 

een deel altijd onbekend bent. Dit houdt niet in dat je niet aan communicatie of PR 

moet doen. Jongeren willen leuke dingen, ze willen sporten en bewegen. Vaart 

Welzijn is echter geen sportvereniging.  

Met de jeugd in Assen gaat het niet echt goed volgens het rapport. Gemiddeld 

genomen zijn ze in Assen best tevreden. Een bepaalde groep mist wel iets. Het cijfer 

van de jeugdzorg in Assen is relatief hoog. De wens van jongeren wordt wel herkend 

van reuring en activiteiten. Ook staat er heel duidelijk dat de jongeren dit niet zelf 

willen organiseren. In een aantal buurthuizen zijn er wel activiteiten rondom tieners 

en jongere kinderen. Soms hoort het ook bij een bepaalde leeftijd dat je wilt 

rondhangen en ontdekken wat er is. Voor de groep van 18+ is er voldoende sport, een 

ontmoetingsplek voor 17 jaar en ouder is er niet zozeer. Wel zijn hierover 

gesprekken gaande. De gelegenheid kan georganiseerd worden evenals de stimulatie, 

maar de jongeren moeten het zelf ook willen. Maatschappelijk is het ook een 

probleem dat erop gewezen wordt dat de gemeente of Vaart Welzijn het moet 

oplossen zonder zelf iets te doen. Over het algemeen is het de negatieve groep die 

hierover klaagt. 

In het rapport staat dat er een structurele stimulans voor jongeren moet komen. De 

gemeente heeft een aantal participatiecoaches ingezet. Vaart Welzijn heeft hierin ook 

een rol. Ze zijn de ogen en oren in de wijk. Sommige scholen experimenteren zelf. 

Soms ben je de jongeren ook weer kwijt omdat bepaalde zaken te lang duren.  

Er is een jongerenoverlasttafel waarin diverse partijen zitten om de overlast te 

bespreken. Naarmate je dit meer in kaart brengt zie je ook dat de cijfers van overlast 

toenemen. Er zijn ook jongeren die kwetsbaar zijn en daardoor benaderbaar zijn voor 

de criminaliteit. Ook wordt de jeugd die de criminaliteit in gaat steeds jonger.  

M.b.t. jongeren moet je veel verder vooruit kijken. Het draait om relaties opbouwen.  

In Assen is er redelijk wat problematiek, dit zie je niet als je vanaf een afstand naar 

Assen kijkt.  

 

Er zit te weinig structuur in het jeugdbeleid en er wordt veel ad-hoc gedaan. Dit 

wordt ook beaamd door Vaart Welzijn.  

Uit de gesprekken met de jongeren die Vaart Welzijn voert komen dezelfde punten 

naar voren als uit de rekenkamercommissie. Er zijn nu 2 rapporten met dezelfde 

conclusie, hier had dan ook wat aan gedaan kunnen worden.  

 

Wat uit het rapport van de rekenkamercommissie blijkt komt overeen met hetgeen  

Vaart Welzijn ook ziet. De RCPA kan nu richting de gemeente signalen afgeven dat 

de gemeente keuzes moeten maken.  

 

Rob Kah en Erik Ordelman worden ontzettend bedankt voor hun aanwezigheid en 

inbreng. De RCPA is benieuwd naar de rapportage van Vaart Welzijn. Rob Kah zal 

ook vragen aan de cliëntenraad van Vaart Welzijn of de RCPA hun verslag mag 

ontvangen.  

 

Evaluatie: 

Het was een vrij duidelijk gesprek en ook werd de frustratie gezien. Ook een groot 

probleem is het personeelstekort. Het loopt vaak vast op de bureaucratie en de 

voorliggende voorzieningen werken niet.  

Afgesproken is om een ongevraagd advies te gaan geven. Hierin wordt onder meer 

opgenomen dat het belangrijk is om de straatgroepmedewerkers te behouden. Ga een 
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visie ontwikkelen voor langere tijd. Er moet nu ook wat gebeuren om de 

jeugdproblematiek aan te pakken.  

Franklin en Ada zullen een conceptadvies gaan opstellen waarna het in de raad 

besproken kan worden.  

Morgen wordt dit ook bij Gert Jan gemeld tijdens het voorzittersoverleg.  

 

 

Franklin / 

Ada 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 

Huishoudelijke hulp na 2025 (schriftelijke informatie Floor Los volgt) 

Aaftien heeft Floor Los een mail gestuurd. Ze heeft nog geen reactie gegeven. 

Vandaag is ook het nieuws gekomen dat dit een jaar is uitgesteld.  

 

Folder RCPA 

Aaftien heeft een voorzet hiervoor gemaakt. Franklin heeft connecties waar dit 

gedrukt kan worden. Het wordt een folder die gevouwen is. Franklin en Ada zullen 

samen nog naar de folder kijken hoe het eruit komt te zien. Aaftien gaat de laatste 

aanpassingen nog doorgeven aan Ada.  

 

Voorbereiding voorzittersoverleg 25 mei a.s. 

Er is een uitgebreide agenda voor het voorzittersoverleg van morgen. Tijdens het 

voorzittersoverleg is er ook een presentatie. Eigenlijk moet dit in de informele 

vergadering omdat het anders teveel tijd kost. Dit zal ook aangegeven worden.  

 

 

 

 

 

 

 

Franklin / 

Ada 

Aaftien 

 

 

 

 

4. Verslag 26 april  2023 

Het verslag van 26 april 2023 wordt zonder wijzigingen goedgekeurd.  

 

 

5. Programma Sociaal Domein 

- Raadsbrief resultaten programma sociaal domein 2020-2022 

- Eindrapportage programma sociaal domein 2020-2022 

Het algemene beeld is dat er weer een mooi verhaal is. Het gaat prima met de 

bezuinigingen, maar wat de bezuinigingen betekenen voor de inwoners lees je niet. 

Veel bezuinigingen zijn gehaald door de overgang naar de WLZ, dit is niet altijd fair. 

De dagbesteding is behoorlijk achteruit gegaan en ook hierbij wordt afgevraagd wat 

dit betekent voor de inwoners. De beweging van het programma van beschermd 

wonen naar weer thuis wonen is op gang gekomen. Afgevraagd wordt hoeveel 

woningen hiervoor beschikbaar zijn gekomen. Indien je naar de cijfers kijkt wordt 

afgevraagd hoe men aan de cijfers komt. Sommige cijfers zijn namelijk niet te meten.  

Er komen ook bezuinigingen binnen van gecertificeerde instellingen en afgevraagd 

wordt hoe dit kan.   

 

Aan Anneke vd Geest zal gevraagd worden of ze in de RCPA een toelichting wil 

geven.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aaftien 

6. Informatie vanuit het veld 

Algemene zaken 

Gosja Gornicka van de WPDA is tot 30 mei op vakantie. Aaftien heeft haar een mail 

gestuurd met alle werkoverleggen waaruit ze kan kiezen bij welke ze wil aansluiten.  

 

Aan Roelien wordt gevraagd of ze al een benoemingsbrief heeft gekregen van de 

gemeente.  Tot nu toe heeft ze deze nog niet ontvangen.  

 

Aaftien vraagt welk tijdstip de gasten kunnen komen als er leden van de 

participatieraad uitgenodigd zijn → voor de leden van de RCPA is het fijner dat 

gasten meteen om 19.00 uur aansluiten.  
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 Werk en Inkomen 

Jeanette en Franklin gaan morgen naar de netwerkbijeenkomst van WPDA. 

 

Zorg en Welzijn 

Geen bijzonderheden meer.   

 

Jeanette / 

Franklin 

7.  Rondvraag en sluiting 

Joke → heeft iemand gesproken die een aanvraag heeft gedaan voor een aanpassing 

van de badkamer. Het is een oudere badkamer in een koopwoning en de gemeente 

werkt niet mee aan overwaarde. Doordat dit een waardevermeerdering van de 

woning is, heeft de gemeente de aanvraag afgewezen. Er kan bezwaar worden 

ingediend en het advies is dan ook om meteen een klacht in te dienen. Afgevraagd 

wordt of er meer van dit soort signalen zijn. Aan iedereen het verzoek om de oren en 

ogen open te houden.  

 

Ada is 14 juni a.s. niet aanwezig, Franklin zal deze vergadering voorzitten.  

De borrel is op 6 juli a.s. bij Ada thuis en dan wordt er ook afscheid genomen van 

Peter.  

 

Ada sluit vervolgens de vergadering om tien over negen en wenst iedereen wel thuis.   

 

 

 

 

 

 

Dit verslag is goedgekeurd en vastgesteld in de vergadering van 28 juni 2023. 

 

 

 

Ada Gorter-ten Brink      Aaftien Schlundt Bodien 

voorzitter       secretaris 

 


